
   

 

Karar Tarihi 

01.04.2021 

Karar No. 

2021 

Kararın  

Konusu 

 

 

Meclis Tutanağı. 

 

 

Belediye Başkanı Murat GERENLİ, Aza Aytül ÇİLOĞLU, Leyla 

GÜNCER, Mustafa Kemal ÖZBEK, İsmail YURDATAPAN, Fikri 

ŞENTÜRK, Günsel SOLAK, Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, 

Deniz ŞAHİN, Görkem ŞİŞKO, Halime Gülcan AYIŞIĞI, İlhami Zafer 

GİRGİN, Tamer ERMUT, Mine DİBEK, Arda ÖZKAN, Burcu 

SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR,  Ali AYDEMİR, Gökdeniz SEZER, 

Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin 

ÖZKAN, Ertan BAYER, Tunay KANTÜRER, Metin KÜÇÜK, Zeynep 

GÜNDÜZ, Ömer AYDIN 

 

BELEDİYE MECLİSİNİN  2021 DÖNEMİ NİSAN AYI TOPLANTISI 

BİRİNCİ BİRLEŞİM BİRİNCİ OTURUMUNA AİT MECLİS TUTANAĞIDIR. 

 

Belediye Meclisi 5393 Sayılı Yasanın 20. maddesine istinaden, Nisan 2021 ayı mutad 

toplantılarının birinci birleşimi için, 01/04/2021 Perşembe günü, saat: 18.00’de, gündemde 

yazılı konuları görüşmek üzere, Belediye Başkanı Murat GERENLİ’ nin başkanlığında, 

yukarıda adları yazılı üyelerin iştiraki ile Lüleburgaz Yıldızları Kadın Akademisi Büyük 

Salonda toplandı. 

  

Toplantıya aza’dan Talat AYDIN ve Sedat DEMİR’ in  mazeretlerine binaen, iştirak 

etmedikleri görüldü. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ekseriyetimiz vardır. Oturumu açıyorum.  

Size ulaşan gündem maddelerimize ilave olarak müdürlüklerimizden üç tane daha 

gündemimize müzekkere eklendi. 

 

16- Tesisler Müdürlüğü’ nün 26.03.2021 tarih 11544 sayılı Katlı Otopark İşletmesi 

Ücret Tarifesi konulu yazısının görüşülmesi 

17- Tesisler Müdürlüğü’ nün 31.03.2021 tarih 12335 sayılı Ödenek Aktarması konulu 

yazısının görüşülmesi 

18- Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğü’ nün 01.04.2021 tarih 12314 sayılı 

Yetkilendirme konulu yazısının görüşülmesi 

 

 Bunların gündeme alınmasını oylarınıza sunacağım. Bunların gündeme alınmasını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler? Kabul edilmiştir. 

. 

Gündemimizin ikinci maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 08.03.2021 tarih 9039 sayılı 

Birinci ve İkinci Meclis Başkan Vekili Seçimi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Halime 

Gülcan Hanım. 

 

 

 

 

 

 

                  

T.C. 
LÜLEBURGAZ BELEDİYESİ 

 

Belediye Meclisini 

Teşkil Eden Zevat 



MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 5393 sayılı Belediye Kanununun 19. maddesinde 'Belediye meclisi, seçim sonuçlarının ilânını 

takip eden beşinci gün belediye başkanının başkanlığında kendiliğinden toplanır. Meclis bu 

toplantıda, üyeleri arasından, gizli oyla meclis birinci ve ikinci başkan vekili ile en az iki kâtip 

üyeyi ilk iki yıl için görev yapmak üzere seçer. İlk iki yıldan sonra seçilecek başkanlık divanı 

yapılacak ilk mahallî idareler seçimlerine kadar görev yapar.' hükmü yer almaktadır. 

08.04.2019 tarihli meclis toplantısında Belediye Meclisimizce seçilen Meclis Birinci ve İkinci 

Başkan Vekili görev süresini doldurduğundan, ilk mahallî idareler seçimlerine kadar görev 

yapmak üzere Meclis Birinci ve İkinci Başkan vekillerinin seçilmesi hususunda gereğini arz 

ederim. Sedat KIRKIL Yazı İşleri Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bize ulaşan bir tane dilekçe var.  

 

Belediye Meclis Başkanlığına 

Aşağıda ismi geçen arkadaşlarımızın Birinci ve İkinci Belediye Meclis Resi 

Vekilliklerine seçilmelerini öneriyoruz. 

Önerilen İsimler: Birinci Meclis Reis Vekili Aytül ÇİLOĞLU, İkinci Meclis Reis Vekili 

Ayfer KÜÇÜKHAN 

Oylarınıza sunuyorum. Gizli oylama yapılacaktır. 

Birinci Meclis Başkan Vekili için kullanılan oy sayısı 28, Aytül ÇİLOĞLU 27, Ayfer 

KÜÇÜKHAN 27, Geçersiz oy 1 

Gündemimizin üçüncü Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 08.03.2021 tarih 9047 sayılı Meclis 

Katibi Seçimi konulu yazısının görüşülmesi Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

5393 sayılı Belediye Kanununun 19. maddesinde 'Belediye meclisi, seçim sonuçlarının 

ilânını takip eden beşinci gün belediye başkanının başkanlığında kendiliğinden toplanır. Meclis 

bu toplantıda, üyeleri arasından, gizli oyla meclis birinci ve ikinci başkan vekili ile en az iki 

kâtip üyeyi ilk iki yıl için görev yapmak üzere seçer. İlk iki yıldan sonra seçilecek başkanlık 

divanı yapılacak ilk mahallî idareler seçimlerine kadar görev yapar.' hükmü yer almaktadır. 

08.04.2019 tarihli meclis toplantısında Belediye Meclisimizce seçilen iki asil ve iki yedek 

Meclis Katibi görev süresini doldurduğundan, ilk mahallî idareler seçimlerine kadar görev 

yapmak üzere iki asil iki yedek Meclis Katibinin seçilmesi hususunda gereğini arz ederim. 

Sedat KIRKIL Yazı İşleri Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bize ulaşan bir tane dilekçe var. 

 

Belediye Meclis Başkanlığına 

Aşağıda ismi geçen belediye meclis üyesi arkadaşlarımızın Meclis Katipliğine 

seçilmelerini öneriyoruz. 

Önerilen İsimler: Asil 1 Fikri ŞENTÜRK, 2 Halime Gülcan AYIŞIĞI, Yedek 1 Tamer 

ERMUT, Burcu SABANCILAR 

Evet Meclis Katipleri için yapılan seçimde kullanılan oy sayısı 29, Fikri ŞENTÜRK 29, 

Halime Gülcan Ayışığı 28, Burcu SABANCILAR 29, Tamer ERMUT 28 

 



Gündemimizin dördüncü maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 08.03.2021 tarih 9054 sayılı 

Encümen Üyesi Seçimi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Halime Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

5393 sayılı Belediye Kanunun 33. maddesinde 'İl belediyelerinde ve nüfusu 100.000'in 

üzerindeki belediyelerde, belediye meclisinin her yıl kendi üyeleri arasından bir yıl için gizli 

oyla seçeceği üç üye, malî hizmetler birim amiri ve belediye başkanının birim amirleri 

arasından bir yıl için seçeceği iki üye olmak üzere yedi kişiden.....' hükmü yer almaktadır. 

11.06.2020 tarihli Meclis toplantısında 2021 yılı Nisan ayına kadar görev yapmak üzere seçilen 

Encümen Üyelerinin görev süresi dolduğundan, Belediye Meclisimizce üç adet Encümen Üyesi 

seçilmesi hususunda gereğini arz ederim. Sedat KIRKIL Yazı İşleri Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bize ulaşan bir tane dilekçe var. 

 

 

Belediye Meclis Başkanlığına 

Aşağıda ismi geçen belediye meclis üyesi arkadaşlarımızın Encümen Üyeliğine 

seçilmelerini öneriyoruz. 

Önerilen İsimler: 1 Fikri ŞENTÜRK, 2 Kemal PEKTAŞ, 3 Ahmet Eren GÜRTEKİN. 

Gizli oylama arkadaşlar. 

Encümen Üyeliği seçimi için kullanılan oy sayısı 29, Fikri ŞENTÜRK 29, Kemal 

PEKTAŞ 29,  Ahmet Eren GÜRTEKİN 29 

 

Gündemimizin beşinci Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 08.03.2021 tarih 9066 sayılı İhtisas 

Komisyonları Seçimi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

Meclis üyesi Zeynep GÜNDÜZ meclis toplantısından ayrılmıştır. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

5393 Sayılı Kanunun 24. maddesinde 'Belediye meclisi, üyeleri arasından en az üç en 

fazla beş kişiden oluşan ihtisas komisyonları kurabilir....' hükmü yer almaktadır. 11.06.2020 

tarihli meclis toplantısında 2021 yılı Nisan ayına kadar görev yapmak üzere seçilen İhtisas 

Komisyonlarımızın göre süresi dolmuştur. 5393 sayılı Belediye Kanunun 18. maddesinde yer 

alan ' Meclis Başkanlık divanını ve encümen üyeleri ile ihtisas komisyonu üyelerini seçmek....' 

hükmü yer aldığından Belediye Meclisimizce bir yıl süre ile görev yapmak üzere, Plan ve Bütçe 

Komisyonuna 5 üye İmar Komisyonuna 5 üye Sağlık, Çevre ve Temizlik Komisyonuna 5 üye 

Halkla İlişkiler ve Kültürel Etkinlikler Komisyonuna 5 Üye İsimlendirme Komisyonuna 5 Üye 

Trafik komisyonuna 5 Üye Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonuna 5 Üye Demokrasi ve 

Yönetişim Komisyonuna 5 Üye Sosyal Hizmetler Komisyonuna 5 Üye seçilmesi hususunda 

gereğini arz ederim. Sedat KIRKIL Yazı İşleri Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Bize ulaşan dilekçelerde Plan ve Bütçe 

Komisyonu için  

Önerilen İsimler: 

 1.Ahmet Eren GÜRTEKİN 

2- Ayfer KÜÇÜKHAN 



3- Mine DİBEK 

4- Oğuz Kaan KOZAR 

5- Ömer AYDIN 

Kabul Edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul Edilmiştir. 

 

İmar Komisyonu için Önerilen İsimler: 

1-Fikri ŞENTÜRK 

2-Kemal PEKTAŞ 

3- Tamer ERMUT 

4-Tunay KANTÜRER 

5- Sedat DEMİR 

Kabul Edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul Edilmiştir. 

 

Sağlık, Çevre ve Temizlik Komisyonu için Önerilen İsimler: 

1- Aytül ÇİLOĞLU 

2-Nihal ORGAN 

3-Mustafa Kemal ÖZBEK 

4-Burcu SABANCILAR 

5- Metin KÜÇÜK 

 

Halkla İlişkiler ve Kültürel Etkinlikler Komisyonu için önerilen İsimler: 

1- Ertan BAYER 

2-Halime Gülcan AYIŞIĞI 

3-Aysun DEDEOĞLU 

4-Deniz ŞAHİN 

5-Zeynep GÜNDÜZ 

Kabul Edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

İsimlendirme Komisyonu için önerilen isimler: 

1-Aysun DEDEOĞLU 

2-İsmail YURDATAPAN 

3-Metin ÖZKAN 

4-Nihal ORGAN 

5-Zeynep GÜNDÜZ 

Kabul Edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

Trafik Komisyonu için önerilen isimler: 

 

1-Metin ÖZKAN 

2-Burcu SABANCILAR 

3-Darcan YILMAZOĞLU 

4-Gökdeniz SEZER 

5-Ömer AYDIN 

 

Kabul Edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonu için Önerilen İsimler: 

1-Günsel SOLAK 

2-Görkem ŞİŞKO 

3-Tamer ERMUT 



4-Mustafa Kemal ÖZBEK 

5-Sedat DEMİR 

Kabul Edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

Demokrasi ve Yönetişim Komisyonuna Önerilen isimler: 

 

1-Görkem ŞİŞKO 

2-Günsel SOLAK 

3-Arda ÖZKAN 

4-Talat AYDIN 

5-Metin KÜÇÜK 

Kabul Edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

Sosyal Hizmetler Komisyonuna önerilen isimler: 

 

1-Deniz ŞAHİN 

2-Ali AYDEMİR 

3-İlhami Zafer Girgin 

4-Halime Gülcan AYIŞIĞI 

5-Zeynep GÜNDÜZ 

Kabul Edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

 

Gündemimizin altıncı maddesi Denetim Komisyonu Raporunun Sunulması. Buyurun Halime 

Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

Denetim Komisyon raporunun okunması 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Evet, Denetim Komisyonumuzun 20 gün 

boyunca süren titiz çalışmaları sonucunda hazırlamış olduğu raporu ve önerileri için kendilerine 

çok teşekkür ediyoruz. 

Gündemimizin yedinci maddesi, Faaliyet raporunun Sunulması, Görüşülmesi ve 

Oylanması 

 

Çok değerli belediye meclis üyesi arkadaşlarım ve hizmet etmekten onur duyduğum değerli 

Lüleburgazlılar, 

Gideceği limanı bilmeyen gemiye hiçbir rüzgâr yardım edemez. Lüleburgaz Belediyesi’nin vizyonu 

doğrultusunda kurum kültürü, kent kültürü, kent değerleri ve kentin öncelikleriyle erişilebilir, 

sürdürülebilir, gelişim odaklı, çevreye duyarlı ve sosyal belediyecilik ilkeleriyle hazırladığımız 

2020-2024 Stratejik Planımızın ilk yılını geride bıraktık. Hayallerimizi hayata geçireceğimiz 

Lüleburgaz’ı yaratmak ve gelecek kuşaklara aktarmak için kolları sıvadığımız 2020 yılının ilk 

aylarında Çin Halk Cumhuriyeti’nin Wuhan kentinde ortaya çıkan ve kısa sürede birçok ülkeye 

yayılan Korona virüs (Covid-19) hastalığı ile tanıştık. Bu gelişmeyle birlikte Dünya Sağlık 

Örgütü’nün dünya genelinde pandemi ilan etmesinin ardından korona virüs hastalığı şüphesiz, her 

alanda gerçekleştirilmesi planlanan amaç, hedef ve faaliyetlerimiz için göz ardı edilmemesi gereken 

büyük bir risk olarak karşımıza çıktı. Fakat Lüleburgaz Belediyesi olarak gelişmiş kurumsal 

kapasitemiz ve güçlü mali yapımız ile bu süreci akılcı ve bilimsel yöntemler ile başarılı bir şekilde 

yönettiğimizi rahatlıkla ifade etmek istiyorum. Korona virüs salgınının ülkemizde görüldüğü ilk 

günden itibaren vatandaşlarımızın pandemiden en az etkilenmesini sağlamak amacıyla belediye 



meclis üyelerimiz ile birlikte birçok öncü karara imza attık ve ekip arkadaşlarımız ile örnek projeleri 

hayata geçirdik. 

 “Sevgi Mutfağı”mız sayesinde Lüleburgaz’da kimse yatağına aç girmiyor. Sevgi Mağazamız 

sayesinde artık kimse üşümüyor. Bu zor günlerden geriye, bizlere toplumsal yardımlaşma ve 

dayanışmanın onuru kalacaktır. 

Geçtiğimiz yıl içinde bir yandan pandemi ile mücadele ederken diğer yandan Bileşmiş Milletlerin 

Sürdürülebilir Kalkınma Hedefleri doğrultusunda gelecek odaklı planlamalarımıza ve 

yatırımlarımıza hız kesmeden devam ettik. Kültürel mirastan kentleşmeye, spordan kültür sanata 

kadar her alanda vizyon projelerimizi bir bir hayata geçirmeye başladık. Lüleburgaz’da bulunan eski 

Hava Radar Mevzi Komutanlığı’na ait 97,37 hektar araziyi Kırklareli İl Tarım ve Orman 

Müdürlüğü’nden 20 yıllığına kiralayarak “Kent Ormanı” olarak Lüleburgaz’a kazandırdık. 

Sabahattin Ali Parkı, Uğur Mumcu Parkı gibi birçok park ve yeşil alanı halkımızın hizmetine sunduk. 

Yaşamaktan mutlu olacağımız kenti yaratmak adına hayata geçirdiğimiz bu çevreci yatırımlarla 

Lüleburgaz’da kişi başına düşen aktif yeşil alan miktarını yaklaşık 4 kat artırdık. Atık su arıtma 

tesisinden çıkan suyun sulama amaçlı kullanılması için projelerimizi hazırladık ve iklim değişikliği 

ile mücadele kapsamında yeni projeler geliştirdik. Bu çalışmalarımız içerisinde can dostlarımızı da 

unutmadık. 3919 sokak hayvanına bakım ve sağlık hizmeti verdik. 141 can dostumuzu 

sahiplendirerek yeni yuvalarına kavuşturduk. 2021 yılını doğaya saygılı, yeşil ve sağlıklı bir kent 

oluşturmak için “Çevre Yılı” olarak kutlayacağız. 

Ekonomik, sosyal ve çevresel açıdan sürdürülebilir hizmetler sunan, tüm paydaşlarına değer katan, 

yerel demokrasinin güçlenmesi için gerekli ortamı yaratan bir belediye olarak Avrupa Konseyi Yerel 

ve Bölgesel Yönetimler Kongresi tarafından 8. kez “Yılın Partner Kuruluşu” ünvanına layık 

görüldük. “Haydi Türkiye Bisiklete” projesine Türkiye’den davet edilen 3 belediye arasında yer 

aldık. “Avrupa Hareketlilik Haftası”nı paydaşlarımız ile birlikte kutladık. 

Altyapıdan üstyapıya çok önemli yatırımlar gerçekleştirdik. Altyapıda robotik teknoloji kullanarak 

vatandaşlarımıza rahatsızlık vermeden kentimizin geleceğini inşa ettik. Kanalizasyon hattı, yağmur 

suyu hattı, içme suyu hattı, kanalizasyon rehabilitasyonu ve yağmur suyu menfezi yapım çalışmalarını 

gerçekleştirirken, üstyapı çalışmalarımız kapsamında; yollarımızı modern ve konforlu hale getirdik. 

Üniversite işbirliği ile trafik master planımızı hazırladık. Kent trafiğini rahatlatmak ve kültürel 

mirasımız olan Sokollu Mehmed Paşa Köprüsü’nü araç trafiğinden arındırmak amacıyla kentimizin 

kuzey batısında alternatif yol çalışmasını başlattık. 

Her yılın temalı yıl olarak planlanması ve uygulanması faaliyeti kapsamında 2020 yılını “Çocuk 

Yılı” olarak kutladık. “Kentler sanat üretir” anlayışıyla tamamı Lüleburgazlı müzisyenlerden oluşan 

Lüleburgaz Kent Orkestrası’nı halkımızla buluşturduk. “Kentli Çocuk Yıldızlar Altında” etkinlikleri, 

16 farklı parkta “Çocuklar Gülüyor Parklar Neşe Saçıyor” etkinlikleri, “Mahallede Şenlik Var” 

etkinlikleri, Sporla İç İçe Yaşam Etkinlikleri, Yıldız Gençler Kış Kampı, hentbol, tenis turnuvaları 

gibi birçok etkinlik düzenledik. 

Lüleburgaz’a emeği geçen herkese teşekkür ediyor, ülkemizin içinde bulunduğu zorlukları aşmak 

için her türlü imkanımızı seferber edeceğimize ve önümüzdeki yıllarda daha etkin ve verimli 

hizmetler sunacağımıza söz veriyoruz. 

Kimseyi ötekileştirmeden, dürüst, şeffaf, hesap verebilir belediyecilik anlayışımız doğrultusunda; 

planlı kentleşme, çevre hizmetleri, kültür ve sosyal destek hizmetleri, kent ve toplum düzeni, 

kurumsal iletişim ve gelişim ile kaynak ve strateji yönetimi faaliyetleri konusunda yürütülen 

çalışmalarımızı anlattığımız 2020 Faaliyet Raporumuzu meclisimizin onayına, değerli Lüleburgaz 

halkının takdirlerine arz ederim. 

 



Evet az önce birinci ve ikinci meclis başkan vekillerimizi seçtik. Ancak Belediye Kanunu ve 

Belediye Meclis Çalışma Yönetmelik hükümleri sebebiyle almış olduğumuz kararlar mülki idare 

amirine gönderilmeden, onaylanmadan yürürlüğe giremediği için Lüleburgaz Belediyesi 2020 yılı 

faaliyetlerini içeren faaliyet raporunun, sunulması, görüşülmesi ve oylanması için Birinci Meclis 

Başkan Vekili Sayın İsmail YURDATAPAN’ ı davet ediyorum. 

 

BİRİNCİ MECLİS BAŞKAN VEKİLİ İSMAİL YURDATAPAN: iyi akşamlar Değerli Meclis 

üyeleri. Bu akşam Meclis Başkan Vekili sıfatının son görevini usulen yapmak üzere buradayım. 

Uzun bir uzun bir madde olacak bu sunum. Faaliyet raporu. Ben bu hususta sizlere sabır, arkadaşlara 

da kolaylıklar diliyorum. Umarım sabırla dinleme zahmetine katlanırsınız. Çünkü yapılan bu 

faaliyetler bir yıl içerisinde büyük emek verilerek gerçekleştirildi. Daha sonra sizin onayına 

sunulacak ama asıl olan tabi ki halkımızın beğenisidir. Umarız 2020 yılının çalışmalarında 

Lüleburgaz Halkı da mutlu kalmıştır, memnun olmuştur. Dileğimiz budur. Tüm arkadaşlarımız 

bunun için çünkü çaba gösteriyorlar. Yoksa oylama elbette ki gerçek başarıyı göstermeyecektir. 

Daha sonraki seçimler gösterecektir neyin ne olduğunu. Şimdi sabırla dinlemenizi rica ediyorum  

kolaylıklar diliyorum sizlere de. 

 

Meclis üyesi Metin KÜÇÜK meclis toplantısından ayrıldı. 

 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK 

 

Faaliyet Raporunun okunması 

 

BİRİNCİ MECLİS BAŞKAN VEKİLİ İSMAİL YURDATAPAN: arkadaşlar Evet 90 

dakikalık süreyi uzatmaları dahil doldurmuş bulunuyoruz. 10 dakikalık ara vermeyi 

öneriyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Kabul Edilmiştir. 

 

İkinci oturumu açıyorum. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: Faaliyet raporunun okunmasına devam edilmesi. 

 

 

MALİ HİZMETLER MÜDÜRÜ YEŞİM ÇAKIR: 

 

MALİ HİZMETLER BİRİM YÖNETİCİSİNİN BEYANI  

Mali hizmetler birim yöneticisi olarak yetkim dahilinde; Bu idarede, faaliyetlerin mali 

yönetim ve kontrol mevzuatı ile diğer mevzuata uygun olarak yürütüldüğünü, kamu 

kaynaklarının etkili, ekonomik ve verimli bir şekilde kullanılmasını temin etmek üzere iç 

kontrol süreçlerinin işletildiğini, izlendiğini ve gerekli tedbirlerin alınması için düşünce ve 

önerilerimin zamanında üst yöneticiye raporlandığını beyan ederim. İdaremizin “2020 Yılı 

Faaliyet Raporu”nun “III/A- Mali Bilgiler” bölümünde yer alan bilgilerin güvenilir, tam ve 

doğru olduğunu teyit ederim. Yeşim ÇAKIR Mali Hizmetler Müdürü, İmza 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: 

 

İÇ KONTROL GÜVENCE BEYANI 

Üst yönetici olarak yetkim dahilinde; Bu raporda yer alan bilgilerin güvenilir, tam ve 

doğru olduğunu beyan ederim. Bu raporda açıklanan faaliyetler için bütçe ile tahsis edilmiş 

kaynakların, planlanmış amaçlar doğrultusunda ve iyi mali yönetim ilkelerine uygun olarak 



kullanıldığını ve iç kontrol sisteminin işlemlerin yasallık ve düzenliliğine ilişkin yeterli 

güvenceyi sağladığını bildiririm. Bu güvence, üst yönetici olarak sahip olduğum bilgi ve 

değerlendirmeler, benden önceki yöneticiden aldığım bilgiler, iç kontroller, iç denetçi raporları 

ile Sayıştay raporları gibi bilgim dahilindeki hususlara dayanmaktadır. Burada raporlanmayan, 

idarenin menfaatlerine zarar veren herhangi bir husus hakkında bilgim olmadığını beyan 

ederim. Murat GERENLİ, İmza 

BİRİNCİ MECLİS REİS VEKİLİ İSMAİL YURDATAPAN: Teşekkürler. Değerli 

Meclis üyeleri 2020 yılı Faaliyet raporunu dinlediniz. Kitapçıklar halinde arzu edenlere daha 

önceden de verildi. Şimdi bu faaliyet raporu hakkında lehte veya alehte söz almak isteyen 

arkadaşımız var mı? Buyurun. 

AZADAN ÖMER AYDIN:  Sayın Başkan Değerli Meclis Üyeleri, öncelikle raporun 

hazırlanışında emeği geçen ve sunumunda katkı sunan tüm arkadaşlara teşekkür ediyorum. Çok 

Zamanınızı almadan sayfa  203 de yer alan güçlü yanlarımızı kısmında akademilerin varlığı 

başlığına dikkat çekmek istiyorum. Öncelikle Sanat Akademisinden bahsetmek istiyorum. Bu 

akademi 2015 yılında proje yarışmaları ödüller ile duyurulmaya başlandı. İlk kazma 2016 

yılında vuruldu. Bugün 2021 daha tamamlanamamış Lüleburgaz halkının hizmetine 

sunulamamış durduğu yerde çürüyen bir akademi. Gelelim Bisiklet ve Motosiklet 

Akademisine.2017  yılında açılarak bir kısmının Lüleburgaz Halkının hizmetine sunulan bu 

akademi, bir kısmı demedeki sebep motosiklet akademisi hiç açılamadı. Lüleburgazlı 

motosiklet tutkunu vatandaşlarımız bir kez olsun bu kısmı kullanamadı. Lüleburgaz’ ın çok 

daha önemli eksikleri varken çok büyük rakamların gömüldüğü bu akademilerin içler acısı 

durumuna karşı 2020 Faaliyet raporunda güçlü yanlarımız kısmında yer vermek zannediyorum 

ki 1 Nisan şakası olmalı. Gelelim zayıf yanlarımıza. Zayıf yanlarımız kısmına. Lüleburgaz 

Belediyesi mevcut yönetiminin uygulamaları sebebiyle birçok zayıf yanları sıralayabiliriz. 

Fakat kıymetli vaktinizi çok da almak istemiyorum. Bu nedenle uzun zamandır gündemde olan 

bir konuya değinerek zayıf yanlarımız kısmına bir satır daha eklenmesi gerektiği düşüncemi 

sizinle paylaşmak istiyorum. Lüleburgaz Belediyesi üzülerek söylemem gerekir ki ne yazık ki 

ihale yapma konusunda becerisi olmayan, iş bilmez bir yönetimin elindedir. Gençlik Parkı 

konusunda tüm meclis üyesi arkadaşlarımın bilgi sahibi olduğunu düşünerek detaya 

girmiyorum. İhale konusunda beceriksiz oluşunun zayıf yanlarımız kısmında yazılması 

gerektiğini düşünüyorum. Teşekkür ediyorum. 

BİRİNCİ MECLİS BAŞKAN VEKİLİ İSMAİL YURDATAPAN: Evet görüşünüzü aldık, 

teşekkür ediyorum. Başka söz almak isteyen var mı? Buyurun. 

 

AZADAN LEYLA GÜNCER: Ben öncelikle Ak Parti Grup Başkanımıza 

katılmıyorum. Güçlü yanlarımız bizim akademilerimizin varlığı güçlü yanlarımızdır. 

Lüleburgaz kenti akademileri ile var olmuş bir kenttir. Sanat Akademisi ile ilgili olan sürecimiz 

devam etmektedir. Ayrıca zayıf yanlarımız ile ilgili olan düşüncenize de katılmıyorum. Onun 

dışında faaliyet raporunda öncelikle emeği geçen meclis üyelerimize , meclisimize, 

başkanımıza, encümenimize, daire müdürleri ve tüm benim müdürlerime, personelimize çok 

teşekkür ediyorum. Pandemi dönemine rağmen yaklaşık iki buçuk üç saattir bu faaliyetleri 

okuyoruz çok şeyler yaptığımızı düşünüyorum  ve faaliyet raporumuzun Lüleburgaz halkına 

hayırlı olmasını diliyorum. Yaptıklarımız bunlar inşallah 2021 de çok daha güzel şeyler 

yapacağız. Ben çok teşşekkür ediyorum. 

BİRİNCİ MECLİS BAŞKAN VEKİLİ İSMAİL YURDATAPAN: Biz de teşekkür 

ediyoruz. Başka söz almak isteyen var mı? 

 

AZADAN GÜNSEL SOLAK: Az önce ben de AKP’ li arkadaşa karşılık söylemek 

istiyorum. Bir eğitimci olarak şunu belirtmek istiyorum. Akademiler bilimsel eğitim yapan, 

demokratik ve Lüleburgaz’ daki her kesime hitap eden, gencine çocuğuna, yaşlısına, kadınına 



hizmet sunan bir yapı bütünüdür. Her kesimi de kapsar. Bu nedenle de bu görüşüne 

katılmıyorum. Bugün eğitimde geldiğimiz noktayı zaten biliyoruz. Yerel yönetimlerin 

sorumluluğudur bu ve Lüleburgaz Belediyesi akademilerle bunu gerçekleştirmeye çalışıyordur. 

Toplumsal değişimin sağlamanın yolu da buradan geçiyordur zaten. Bu nedenle de arkadaşımın 

görüşlerine katılmadığımı belirtmek istiyorum.  

 

BİRİNCİ MECLİS BAŞKAN VEKİLİ İSMAİL YURDATAPAN: Evet görüşünüzü 

paylaştığınız için biz de teşekkür ediyoruz. Başka görüş ifade etmek isteyen arkadaşımız var 

mı? Yoksa oylamaya geçiyorum. Başka söz almak isteyen olmadığına göre 2020 yılı Faaliyet 

raporunun onaylanmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler? Evet oyçokluğu 

ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Özellikle burada Belediye Başkanı’ mız, başkan 

yardımcılarımız , daire müdürlerimiz nezninde ben gösterdikleri olağan üstü çabadan dolayı 

tüm belediyemiz personeline ayrıca teşekkür ediyorum. Özellikle daire müdürlerimizden bu 

görevi ifa ederken naçizane istirhamım olacak. Sizlerin her birinin aryı ayrı değeri olduğunu 

biliyorum. Yıllardır birbirimizi görük, tanıdık, anladık, izledik. İyi niyetinizden ve olağan üşüt 

çabanızdan hiç şüphem yok. Asıl olan halkımızın görüşüdür. Sözlerimin başlangıcında, 

toplantının başlangıcında ifade ettiğim gibi bizim oylarımızdan ziyade halkın genel görüşü 

önemlidir ki olumlu halen onu görüyorum, tabi ki öncelikle sizlere bağlı. Biz seçilmişler gelip 

geçiciyiz. Burada baki olan sizler varsınız ve sizlerin sürdüreceğiniz örnek davranışlar, 

gelenekler baki olacaktır. Eğer bugün Lüleburgaz Belediyesi örnek belediyeler arasında 

gösteriliyor ise bu sizlerin olağan üstü gayetleri sayesindedir. Siz gelen vatandaş bazen sizden 

gerçekleşmesi elinizde olmayan, imkanınız dahilinde olmayan hatta hukuka aykırı taleplerle 

gelebilir. Her ne olursa olsun sizden dileğim şudur. Lütfen vatandaşı anlamaya çalışın. Ona 

karşı güleryüzünüzü göstermekten çekinmeyin, sabırlı olun. Eğer böyle yaparsanız vatandaş 

sizin iyi niyetinizden şüphe etmez ki benim bundan şüphem yok. Sizi anlayabilir siz de onu 

anlamış olursunuz. Sizden tek dileğim budur. Hepinize teşekkür ediyorum. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: teşekkürler İsmail bey. Mesajlar herkes 

tarafından alınmıştır umarım. Evet arkadaşlar meğerse pandemiye rağmen ne çok şey 

sığdırmışız bir yıla. Ben çalışan bütün çalışma arkadaşlarıma bir ömür boyu ve bir yıl boyunca 

mücadele eden çalışma arkadaşlarıma, sevgili daire müdürlerime ve katkı sunan bütün meclis 

üyelerine Lüleburgaz halkı adına Lüleburgaz Belediye Başkanı olarak çok teşekkür ederim.  

( Alkış) 

Gündemimizdeki diğer maddelere geçmeden ben de birkaç şey söylemek istiyorum 

Ömer Bey konuşmadan olmuyor biliyorsunuz. Akademiler ile ilgili öncelikle söyleyeceğim. 

Çok üzülüyorum ki zihniyetinizin bakış açınızın göstergesi bu. Açıkçası Türkiye’ de gelinen 

eğitimin bu noktası, zamanında köy enstitülerini kapatan zihniyetle aynı zihniyet olarak 

düşünmeye başladım ben bunu ve biz Lüleburgaz’ da o ruhu modern kent değerleri ile 

halkımızın eğitimi için devam ettireceğiz. Eksikler olabilir, yeniler yapılabilir ama bu anlayış 

hiçbir zaman değişmeyecek. Aydınlanma yolunda yürümeye devam edeceğiz.( Alkış) 

Bir ikincisi ihaleleri üst yönetim yapmaz. İhaleleri devletin memurları yapar. Ama 

hesabını üst yönetim verir. Ben Lüleburgaz halkına söz verdim bunu size daha önce de 

söyledim. Şeffaflıktan ve hesap verilebilirlikten asla ödün vermeyeceğim, hesabını da her 

zaman vereceğiz. Eğer bunun hesabı ne ise bu güne kadar belki alışık değilsiniz ama gereken 

hesabı devletin her kurumuna ve bağımsız yargıya vereceğiz. Nitekim denetlendi ve Lüleburgaz 

Belediyesi bağımsız yargı tarafından bu ihaleyi red etmekle haklı bulundu. Bunun için de ben 

çalışma arkadaşlarıma teşekkür ediyorum. Bundan sonrasında beraber daha iyilerini 

yapacağımıza emin olun. 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Mikrofunu alabilir miyim? 



 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Mikrofonu sonra alacaksınız, gündeme 

devam ediyoruz şuanda gündem dışı konuşmak isterseniz size vereceğim. Başkan benim 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Alacaksınız değil biraz daha kibar olun, saygılı olursanız 

sevinirim. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Çok saygılıyım. 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: mikrofonu daha sonra sunacağız gibi 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Daha sonra alacaksınız. Eğer alırsam 

dediniz daha sonra alacaksınız. Gündemden sonra. 

 

Gündemimizin sekizinci maddesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 15.03.2021 tarih 

9141 sayılı İmar Planı Talebi (Türkgeldi 17 ada 12 ve 66 Parseller) konulu yazısının 

görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

 28.08.2019 tarihli dilekçe ile İlyas ASLAN ve Turgay YÜCEL adına vekaleten Nejat 

ÜNALDI tarafından Belediyemize yapılan müracaatta; İlçemiz, Durak Mahallesi sınırlarımız 

içerisinde, Türkgeldi Çiftliği, Çorak Mevkiinde yer alan tarla vasıflı 21.735,00 m2 alanlı, 17 

ada 12 parsel numaralı taşınmaz ile 23.604,00 m2 alanlı, 17 ada 66 parsel numaralı taşınmazlar 

üzerinde, özel yaşlı bakım köyü yapmak maksadıyla Özel Sosyal Tesis Alanı Amaçlı 1/5000 

ölçekli Nazım İmar Planı ile 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı yapılmak istenildiği 

belirtilmiştir. Konu Belediye Meclisince görüşülerek 01.10.2019 tarih ve 2019/135 sayılı karar 

alınmış olup söz konusu kararda yapılmak istenen özel yaşlı bakım köyüne ait mimari avan 

projenin getirildikten sonra talebin yeniden değerlendirilmesine ilişkin karar alınmıştır. Alınan 

karara istinaden, 26.02.2021 tarih ve 7641 kayıt nolu dilekçe ile taşınmaz malikleri İlyas 

ASLAN ve Turgay YÜCEL tarafından 17 ada 12 ve 66 nolu parseller üzerinde yapılmak istenen 

özel yaşlı bakım köyüne ait avan proje Belediyemize sunulmuştur. Konunun Meclise 

görüşülerek karar verilmesini arz ederim. Anıl SÜLÇEN İmar ve Şehircilik Müdürü Vekili 

,Gökhan Kaya ATAY Belediye Başkan Yardımcısı, imza 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 

15.03.2021 tarih 9141 sayılı İmar Planı Talebi (Türkgeldi 17 ada 12 ve 66 Parseller) konulu 

yazısını dinlediniz.. Ben bu konunun İmar Komisyonuna havalesini öneriyorum. İmar 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe 

mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

 

Gündemimizin dokuzuncu maddesi  Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü’ nün 15.03.2021 

tarih 9852 sayılı Yeni Durak Kurma Talebi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Halime 

Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 



 

 İlgi: Lüleburgaz Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanı Kenan KOÇ'un 

26/02/2021 tarih ve 2021/023 sayılı dilekçesi.  

İlgi sayılı dilekçe ile Belediyemize müracaat eden Lüleburgaz Şoförler ve Otomobilciler 

Esnaf Odası Başkanı Kenan KOÇ, 05/01/2021 tarih ve 2021/001 sayılı dilekçelerinde 

Burgazkent TOKİ Taksi Durağında faaliyet gösteren Mehmet ÖVDÜR' ün araç plakasını 39 T 

1028 iken sehven 39 T 1128 yazdıklarını ve sehven yazdıkları plakadan dolayı 04.02.2021 tarih 

ve 2021/19 karar nolu meclis kararını uygulayamadıklarını belirterek söz konusu meclis 

kararının iptal edilmesini ve odaları üyelerinden Altıyol Taksi Durağında 39 T 1033 plakalı 

araç ile faaliyet gösteren Niyazi GERGİN' in, Burgazkent TOKİ Taksi Durağında 39 T 1210 

plakalı araç ile faaliyet gösteren Çağdaş YAVUZCAN' ın Burgazkent TOKİ Taksi Durağında 

39 T 1028 plakalı araç ile faaliyet gösteren Mehmet ÖVDÜR' ün, İlçemiz Zafer Mahallesi 

Rumeli Caddesi Yeni Hükümet Konağı önünde uygun görülen bir yerde 5393 sayılı Belediye 

Kanunun 15/p maddesi ve Ticari Taksi Yönetmeliğinin 8. maddesi kapsamında yeni durak 

oluşturulmasını talep etmekte olup, Meclisçe uygulamaya esas kararın alınmasını arz ederim, 

Sevgi EREN Ruhsat ve Denetim Müdürü,Gökhan Kaya ATAY Belediye Başkan Yardımcısı, 

İmza 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü’ nün 

15.03.2021 tarih 9852 sayılı Yeni Durak Kurma Talebi konulu yazısını dinlediniz.. Ben bu 

konunun İmar Komisyonu ve Trafik Komisyonlarına havalesini öneriyorum. İmar Komisyonu 

ve Trafik Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? 

Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

 

Gündemimizin onuncu maddesi  İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 16.03.2021 tarih 

10183 sayılı Plan Notu Güncellemesi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.  

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

Lüleburgaz Belediye Meclisi ve Başkanlığı'nca 11.04.2001 tarih ve 15/8 sayılı Meclis 

Kararı ile onaylanan Lüleburgaz 1/1000 ölçekli Lüleburgaz Revizyon Uygulama İmar Planı 

(Merkez MahalleDurak Mahallesi'ni içeren) plan notları, Lüleburgaz Belediye Meclisi ve 

Başkanlığı'nca 05.06.2006 tarih ve 12/31 sayılı Meclis Kararı ile onaylanan 3A Bölgesini 

(İstiklal, Zafer, 8 Kasım ve Sevgi Mahalleri) içeren İmar Planı plan notları ile Lüleburgaz 

Belediye Meclisi ve Başkanlığı'nca 16.09.1998 tarih ve 6 sayılı Meclis Kararı ile onaylanan 1. 

Bölgeyi içeren İmar Planı plan notları, yüklenici Ünver Mimarlık Şehircilik Danışmanlık Ofisi 

tarafından 3194 sayılı İmar Kanunu ve ilgili Yönetmelikleri, meri Planlı Alanlar İmar 

Yönetmeliği, Mekansal Planlar Yapım Yönetmeliği hükümlerine uygun olarak güncellenmiştir. 

Söz konusu plan notlarının güncellenen haliyle Meclisçe görüşülerek karar verilmesini arz 

ederim. Anıl SÜLÇEN İmar ve Şehircilik Müdürü Vekili,. Gökhan Kaya ATA Başkan 

Yardımcısı, imza.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü’ nün 

15.03.2021 tarih 9852 sayılı Yeni Durak Kurma Talebi konulu yazısını dinlediniz.. Ben bu 

konunun İmar Komisyonu ve Trafik Komisyonlarına havalesini öneriyorum. İmar Komisyonu 

ve Trafik Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? 

Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

 



Gündemimizin on birinci maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

17.03.2021 tarih 10328 sayılı Dolu Kadro Derece Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi. 

Buyurun Halime Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

01.10.2020 Tarih ve 2020/62 meclis karar sayılı 10 derecelik Zabıta Memuru 

kadrosunun öğrenim düzeyi nedeniyle, 03.01.2019 Tarih ve 2029/2 meclis karar sayılı 5 

derecelik Zabıta Memuru kadrosunun müktesebi nedeniyle iptal edilerek, 8 derecelik ve 4 

derecelik Zabıta Memuru kadrolarının ihdas edilmesine meclisçe karar verilmesini arz ederim. 

Dilek ÇETİN ÇİVİ İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü, Leyla GÜNCER Belediye Başkan 

Yardımcısı imza. 

 
KALDIRILMAK İSTENİLEN KADRONUN  ALINMAK İSTENİLEN KADRONUN 

 
UNVAN   SINIFI   ÜNVANI    DERECESİ   ADEDİ     UNVAN   SINIFI   ÜNVANI   DERECESİ   ADEDİ 

KODU           KODU 

 

9950   GİH     Zabıta Memuru 10         1    9950      GİH   Zabıta Memuru  8 1 

9950   GİH     Zabıta Memuru 5           1    9950      GİH   Zabıta Memuru  4 1 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Dolu Kadro Derece Değişikliği konulu 

yazıyı dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına göre 

derece değişikliğini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Murat GERENLİ,,Aytül 

ÇİLOĞLU, Leyla GÜNCER, Mustafa Kemal ÖZBEK, İsmail YURDATAPAN, Fikri 

ŞENTÜRK, Günsel SOLAK, Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, Deniz ŞAHİN, Görkem 

ŞİŞKO, Halime Gülcan AYIŞIĞI, İlhami Zafer GİRGİN, Tamer ERMUT, Mine DİBEK,  Arda 

ÖZKAN, Burcu SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR,  Ali AYDEMİR, Gökdeniz SEZER, 

Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin ÖZKAN, Ertan 

BAYER, Tunay KANTÜRER,  Kabul etmeyenler? Ömer AYDIN Meclisçe mevcudun 

oyçokluğu ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

Gündemimizin on ikinci maddesi  İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

17.03.2021 tarih 10337 sayılı Boş Kadro Derece Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi. 

Buyurun Fikri Bey.  

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

Belediyemiz norm kadro cetvelinde vefat nedeniyle boşalan 8500 unvan kodlu 1 

derecelik Mühendis kadrosu ile Görevde Yükselme Sınavı sonucu yapılan atama nedeniyle 

boşalan 8750 unvan kodlu 1 derecelik Tekniker kadrosu ve naklen atama nedeniyle boşalan 

9950 unvan kodlu 3 derecelik Zabıta Memuru kadrolarının Norm Kadro İlke ve Standartlarına 

Dair Yönetmeliğin 11. maddesi gereğince iptal edilerek, 8 derecelik 1 adet Mühendis, 10 

derecelik 1 adet Tekniker ve 10 derecelik 1 adet Zabıta Memuru kadrolarının ihdas edilmesine 

meclisçe karar verilmesini arz ederim. Dilek ÇETİN ÇİVİ İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü 

,Leyla GÜNCER Belediye Başkan Yardımcısı, imza. 

 
KALDIRILMAK İSTENİLEN KADRONUN  ALINMAK İSTENİLEN KADRONUN 

 
UNVAN   SINIFI   ÜNVANI    DERECESİ   ADEDİ     UNVAN   SINIFI   ÜNVANI   DERECESİ   ADEDİ 

KODU           KODU 

 



8500    TH     Mühendis  1         1        8500      TH   Mühendis   8 1 

8750    TH     Tekniker  1           1    8750      TH   Tekniker   10 1 

9950    GİH     Zabıta Memuru 3           1    9950      GİH   Zabıta Memuru  10 1 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Boş Kadro Derece Değişikliği konulu 

yazıyı dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına göre 

derece değişikliğini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Murat GERENLİ,,Aytül 

ÇİLOĞLU, Leyla GÜNCER, Mustafa Kemal ÖZBEK, İsmail YURDATAPAN, Fikri 

ŞENTÜRK, Günsel SOLAK, Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, Deniz ŞAHİN, Görkem 

ŞİŞKO, Halime Gülcan AYIŞIĞI, İlhami Zafer GİRGİN, Tamer ERMUT, Mine DİBEK,  Arda 

ÖZKAN, Burcu SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR,  Ali AYDEMİR, Gökdeniz SEZER, 

Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin ÖZKAN, Ertan 

BAYER, Tunay KANTÜRER,  Kabul etmeyenler? Ömer AYDIN Meclisçe mevcudun 

oyçokluğu ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

 

Gündemimizin on üçüncü maddesi  Tesisler Müdürlüğü’ nün 19.03.2021 tarih 10729 

sayılı Lüleburgaz Belediyesi İktisadi ve Sosyal Tesisler Bütçe İçi İşletmesi Ücret Tarifesi 

Belirlenmesi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Halime Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 Belediyemize ait "Lüleburgaz Belediyesi İktisadi ve Sosyal Tesisler Bütçe İçi 

İşletmesi" nin ücret tarifesinin meclisçe görüşülerek karara bağlanması hususunda; Bilgi ve 

gereğini olurlarınıza arz ederim. Cemile Şeniz GEDEMEN Tesisler Müdürü,. Leyla GÜNCER 

Belediye Başkan Yardımcısı, ,imza 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tesisler Müdürlüğü’ nün 19.03.2021 tarih 

10729 sayılı Lüleburgaz Belediyesi İktisadi ve Sosyal Tesisler Bütçe İçi İşletmesi Ücret Tarifesi 

Belirlenmesi konulu yazısını dinlediniz.. Ben bu konunun Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür 

ederim. 

 

Gündemimizin on dördüncü maddesi  İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 19.03.2021 

tarih 10858 sayılı İmar Plan Değişikliği (355 ada 78 parsel) konulu yazısının görüşülmesi 

.Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

18/03/2021 tarihli dilekçe ile; Belediyemize müracaat eden Danone Tikveşli Gıda ve 

İçecek Sanayi ve Ticaret A.Ş. ; İlçemiz Özerler (Cumhuriyet) Mahallesi sınırları içinde 

bulunan, 55.304,00 m2 alanlı 355 ada 78 parselde "Yenilenebilir Enerji Kaynaklarına Dayalı 

Üretim Tesis Alanı (kojenerasyon) imalatına ilişkin hazırlanan plan tadilatı teklifinin 

değerlendirilmesini istemiştir. Konunun Meclisçe görüşülerek karar verilmesini arz ederim. 

Anıl SÜLÇEN İmar ve Şehircilik Müdürü Vekili , Gökhan Kaya ATAY Belediye Başkan 

Yardımcısı, imza 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 

19.03.2021 tarih 10858 sayılı İmar Plan Değişikliği (355 ada 78 parsel) konulu yazısını 



dinlediniz.. Ben bu konunun İmar Komisyonuna havalesini öneriyorum. İmar Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun 

oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

 

Gündemimizin on beşinci maddesi  İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 22.03.2021 tarih 

11129 sayılı Otopark Alanı Kullanımı (268 Ada 1 Parsel) konulu yazısının görüşülmesi. 

Buyurun Halime Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

İlçemiz Kocasinan Mahallesinde bulunan, Belediyemiz mülkiyetindeki, 268 ada, 1 

parsel numaralı taşınmazı da kapsayan bölgede 01.06.2016 tarih ve 2016/62 sayılı Meclis 

Kararı gereği "Koruma Amaçlı İmar Planı Tadilatı" onaylanmış olup, söz konusu parsel "Kültür 

Tesis Alanı" olarak ayrılmıştır. Ancak kent trafiğinde yaşanan sorunların ana kaynağı olan kent 

merkezindeki otopark yetersizliği sebebiyle söz konusu alanın "Geçici Otopark Alanı" olarak 

kullanımına ihtiyaç duyulmuştur. Konunun Meclisçe görüşülerek karar verilmesini arz ederim. 

Anıl SÜLÇEN İmar ve Şehircilik Müdürü Vekili,. Gökhan Kaya ATAY Belediye Başkan 

Yardımcısı, imza.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 

22.03.2021 tarih 11129 sayılı Otopark Alanı Kullanımı (268 Ada 1 Parsel) konulu yazısını 

dinlediniz.. Ben bu konunun İmar Komisyonuna havalesini öneriyorum. İmar Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun 

oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

 

Gündemimizin on altıncı maddesi  Tesisler Müdürlüğü’ nün 26.03.2021 tarih 11544 

sayılı Katlı Otopark İşletmesi Ücret Tarifesi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

 

 

 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 Belediyemize ait Katlı Otopark İşletmesi' nde motosiklet grubu taşıtlar için otopark 

giriş ücret tarifesinin belirlenmesi hususunun meclisçe görüşülerek karara bağlanmasını arz 

ederim. Cemile Şeniz GEDEMEN Tesisler Müdürü ,Leyla GÜNCER Belediye Başkan 

Yardımcısı, imza. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tesisler Müdürlüğü’ nün 26.03.2021 tarih 

11544 sayılı Katlı Otopark İşletmesi Ücret Tarifesi konulu yazısını dinlediniz.. Ben bu konunun 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile 

kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

 

Gündemimizin on yedinci maddesi  Tesisler Müdürlüğü’ nün 31.03.2021 tarih 12335 

sayılı Ödenek Aktarması konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Halime Gülcan Hanım.  

 



MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

5393 Sayılı Belediye Kanunun 18. Maddesinin b bendi gereği “Bütçe ve kesin hesabı 

kabul etmek, bütçede kurumsal kodlama yapılan birimler ile fonksiyonel sınıflandırmanın 

birinci düzeyleri arasında aktarma yapmak” belediye meclisinin görevidir. Lüleburgaz Belediye 

Meclisinin 17/11/2020 tarih ve 74 No’ lu kararında kabul edilen 2021 Mali Yılı bütçesinde; 

Tesisler Müdürlüğünün 01.09.09 fonksiyonel kodunda bulunan 03.02.01.05 Baskı ve Cilt 

Giderleri bütçe kaleminden 35.000,00TL’ nin 04.09.09 fonksiyonel kodundaki 03.02.01.05 

Baskı ve Cilt Giderleri bütçe kalemine; 01.09.09 fonksiyonel kodunda bulunan 03.02.02.02 

Temizlik Malzemesi Alımları bütçe kaleminden 10.000,00TL’ nin 04.09.09 fonksiyonel 

kodundaki 03.02.02.02 Temizlik Malzemesi Alımları bütçe kalemine; 01.09.09 fonksiyonel 

kodunda bulunan 03.02.05.02 Spor Malzemeleri Alımları bütçe kaleminden 40.000,00TL’ nin 

04.09.09 fonksiyonel kodundaki 03.02.05.02 Spor Malzemeleri Alımları bütçe kalemine; 

01.09.09 fonksiyonel kodunda bulunan 03.02.06.02 Tıbbi Malzeme ve İlaç Alımları bütçe 

kaleminden 10.000,00TL’ nin 04.09.09 fonksiyonel kodundaki 03.02.06.02 Tıbbi Malzeme ve 

İlaç Alımları bütçe kalemine; 01.09.09 fonksiyonel kodunda bulunan 03.05.01.04 Müteahhitlik 

Hizmetleri bütçe kaleminden 500.000,00TL’ nin 04.09.09 fonksiyonel kodundaki 03.05.01.04 

Müteahhitlik Hizmetleri bütçe kalemine; 01.09.09 fonksiyonel kodunda bulunan 03.08.03.01 

Sosyal Tesis Bakım ve Onarımı Giderleri bütçe kaleminden 50.000,00TL’ nin 04.09.09 

fonksiyonel kodundaki 03.08.03.01 Sosyal Tesis Bakım ve Onarımı Giderleri bütçe kalemine; 

Destek Hizmetleri Müdürlüğü ödenek cetvelinde 01.09.09 fonksiyonel kodunda bulunan 

03.02.03.01 Yakacak Alımları bütçe kaleminden 200.000,00 TL’ nin Tesisler Müdürlüğü 

ödenek cetvelinde bulunan 04.09.09 fonksiyonel kodundaki 03.02.03.01 Yakacak Alımları 

bütçe kalemine; Destek Hizmetleri Müdürlüğü ödenek cetvelinde 01.09.09 fonksiyonel 

kodunda bulunan 03.02.03.03 Elektrik Alımları bütçe kaleminden 350.000,00TL’ nin Tesisler 

Müdürlüğü ödenek cetvelinde bulunan 04.09.09 fonksiyonel kodundaki 03.02.03.03 Elektrik 

Alımları bütçe kalemine aktarılması hususunun meclisçe görüşülerek karara bağlanması 

hususunda; Bilgi ve olurlarınızı arz ederim. Cemile Şeniz GEDEMEN Tesisler Müdürü. Leyla 

GÜNCER Belediye Başkan Yardımcısı,imza 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tesisler Müdürlüğü’ nün 31.03.2021 tarih 

12335 sayılı Ödenek Aktarması konulu yazısını dinlediniz.. Ben bu konunun Plan ve Bütçe 

Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul 

edilmiştir. Teşekkür ederim. 

 

Gündemimizin on sekizinci maddesi  Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğü’ nün 

01.04.2021 tarih 12314 sayılı Yetkilendirme konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 Belediyemiz ile Lüleburgaz Bisiklet Motosiklet Gençlik Spor Kulübü Derneği ve 

Bisikletliler Derneği Lüleburgaz İlçe Temsilciliği arasında "Lüleburgaz Bisiklete Biniyor" 

adında sosyal hizmet projesi yapılması planlanmaktadır. Ortak proje yapılacak dernekler 5393 

sayılı Belediye Kanunu'nun 75. maddesinin "c" bendi kapsamında, ortak hizmet projesi 

yapılabilecek sivil toplum kuruluşları arasında sayılmıştır. Bahsi geçen proje ile kentimizde 



bisiklet kültürünün geliştirilmesi, halkımıza ücretsiz güvenli bisiklet sürüş eğitimlerinin 

verilmesi, belediye tarafından düzenlenen etkinliklerde işbirliği yapılması, kentimizi yerel ve 

ulusal bisiklet yarışlarında temsil eden bisiklet sporcularının hazırlanması ve eğitilmesinin 

sağlanması amaçlanmıştır. Belediyemiz ve söz konusu dernekler arasında ortak hizmet 

projesine ilişkin protokol imzalanabilmesi amacıyla, Belediye Başkanımız Murat GERENLİ'ye 

yetki verilmesi hususunun Meclisçe görüşülerek karara bağlanmasını arz ederim. Samet 

SERVET Sosyal Destek Hizmetleri Müdürü Vekili,. Leyla GÜNCER Belediye Başkan 

Yardımcısı , imza. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet yetkilendirme ile ilgili hususu 

sizlerin oylarınıza sunuyorum arkadaşlar. Bu yetkinin verilmesini Kabul edenler? Murat 

GERENLİ,,Aytül ÇİLOĞLU, Leyla GÜNCER, Mustafa Kemal ÖZBEK, İsmail 

YURDATAPAN, Fikri ŞENTÜRK, Günsel SOLAK, Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, 

Deniz ŞAHİN, Görkem ŞİŞKO, Halime Gülcan AYIŞIĞI, İlhami Zafer GİRGİN, Tamer 

ERMUT, Mine DİBEK,  Arda ÖZKAN, Burcu SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR,  Ali 

AYDEMİR, Gökdeniz SEZER, Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, Aysun 

DEDEOĞLU, Metin ÖZKAN, Ertan BAYER, Tunay KANTÜRER,  Kabul etmeyenler? Ömer 

AYDIN Meclisçe mevcudun oyçokluğu ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

Evet gündemimizdeki maddeler sona erdi. Gündem dışı söz almak isteyen var mı? 

Gündem dışı..Faaliyet raporu ile ilgili değil dimi? 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Size cevap vermem gerekiyor. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Buyurun lütfen. Cevap hakkınız var, peki 

tamam dinliyorum.  

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Sayın başkan önce şunu söylemem gerekiyor ki, çok kötü 

bir oyuncusunuz. Benim konuşmamda yani dile getirdiğim konu Lüleburgaz Belediyesinin 

Lüleburgaz’ da yaşayan vatandaşlarımızın sırtına kambur olan bir konuyu dile getirdim ben. 

Biz burada muhalif kesimde oturuyoruz. Yani Lüleburgaz’ ın Lüleburgaz Belediyesi’ nin 

eksikliklerini biz söylemeyeceğiz, kim söyleyecek? Lüleburgaz Belediyesi’ nin önceki yıllarda 

Lüleburgaz halkına yarışmalar sonucunda sunmaya çalıştığı bir proje var. Sanat Akademisi.  

Burası ihaleler yapıldı, ek paralar aktarıldı ve bitmedi. Yani burada faaliyet raporunda hani bu 

kadar aksaklık varken Motosiklet Akademisi açıldığı ilk günden beri bir kez olsun bir 

motosiklet tutkunu vatandaşımıza hizmet verememişken yani  burada belirtilmesi bence yanlış 

dedim. Ama konuyu aldınız her zamanki gibi genel siyasete götürdünüz. Size bir teklifim var. 

Eğer istediğiniz zaman istediğiniz şartlarda genel siyaseti burada konuşabiliriz. Her kısmını 

konuşabiliriz genel siyasetin. Hiç sorun değil bizim için. Biz açığız ama bizim burada tek 

amacımız Ak Partili belediye meclis üyeleri olarak Lüleburgaz halkına hizmet etmek, en iyi 

şekilde hizmet etmek. Yani artık genel siyasetle bize vurmaya çalışmaktan vazgeçin. Çünkü 

böyle küçük düşüyor buradaki seviye gerçekten küçük düşüyor. Ben daha fazla uzatmak 

istemiyorum. Biz Lüleburgaz halkına en iyi şekilde hizmet edilmesi noktasında muhalefetimizi 

dilimiz döndüğünce gücümüz yettiğince yapmaya devam edeceğiz. Zamanınızı aldığım için 

tüm meclis üyelerimize teşekkür ediyorum. Bir hatamız varsa da kusura bakmasın kendileri. İyi 

akşamlar sağ olun. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Başka söz almak isteyen var mı? Buyurun 

Tamer Bey. 

AZADAN TAMER ERMUT: Herkese iyi akşamlar. Çok uzadı herkes yorgun ama 

Ömer arkadaşımız kameraları görünce aynı tavırlara aynı tarza devam ediyor. Yani onarl için 



çok kolay. Genel siyaset yapmayacağız yerel siyaset yapalım. Yerel siyasette şuan biz iktidarız. 

Bizi eleştirmek çok kolay. Sizin üzerinize gelebilecek herhangi bir baskı, şiddet hiçbir şey 

görmüyorsunuz. Özgürce bizi eleştirebiliyorsunuz, bu konuda belki kendinizi rahat bulduğunuz 

için. Ama biz malesef böyle değiliz. Şuan benim ağzımdan çıkan her harf tutanaklara giriyor. 

Dolayısıyla benim size bazı konularda cevap verme hakkımı kısıtlıyorsunuz. Lütfen şu kamera 

huyundan vazgeçelim. Dışarıda çok güzel arkadaşlığımız var. Burada konuştuğumuz şeyleri 

dışarıda konuşurken çok güzel cevap verdin arkadaşım diyebilen insanlar ve arkadaşlarız. İki 

yüz elli sayfanın içerisinden bir tane Sanat Akademisi çıkartıp bu faaliyet raporunu tebrik 

etmeden geçiyor olmanızı biz hayretle karşılıyoruz ya da ben kendi adıma hayretle 

karşılıyorum. Nasıl cevap vereyim yani. İşçi sözleşmesi konusunda bir tavır takındınız. 

Lüleburgaz’ da bir gövde gösterisi bir hakimiyet kurmaya çalıştığınızı ön plana çıkarmaya 

çalıştınız. Ama meşalelerle kutladığımız bu sözleşmeye imzaladığımız sözleşmeye siz ve temsil 

ettiğiniz parti mi diyeyim ya da örgüt mü diyeyim… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Tamer Bey lütfen bana karşı konuşun. 

Tamam. Dışarıda devam edersiniz. 

AZADAN TAMER ERMUT: başkanım mecburen kişiselleşiyor. Şimdi burada genel 

siyaset konusuna girmekten bahsediyor.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ömer bey ile dışarıda konuşursunuz güle 

oynaya ben görüyorum zaten.  

AZADAN TAMER ERMUT: Aynen böyle. Tekrar söylüyorum. Cevap gerektiğine de 

arada kaldım ama . bunları söylemek gerekiyor. Vatandaşlar karşısında bizi zor durumda 

bırakmanın bir anlamı yok. Burada gerçekçi davranacağız ve gerçekçi yaşayacağız. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Kimse zor durumda değil ki. 

 

AZADAN TAMER ERMUT:  Bu belediyenin ne işler yaptığını, ne işler ile uğraştığını 

artısı ve eksisi ile herkes görüyor ve takdirine sunuyor. Hiç kimse burada lütfen şov yapmasın 

ve bu tarz diyaloglara da girmeyelim. Burada küçük kentte büyük arkadaşlıklara ve dostluklara 

ihtiyacımız var. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   Lüleburgaz’ da her şey sevgi ile başlar 

ve biz her zaman istediğimiz kadar eleştirilelim Lüleburgaz’ a hizmet etmeye devam edeceğiz. 

Bunun cevabını sonuçta demokrasinin olduğu yerlerde her ne kadar katılımcı demokrasinin 

artmasını savunsak da demokrasi kavramının içini doldurmamız gerektiğini düşünsem de 

temsili demokraside halk karar verecek. Ben hepinize teşekkür ediyorum artık çok geç oldu. 

Artık kimseye söz vermeyi düşünmüyorum arkadaşlar. Eğer çok özel bir durum yoksa bu 

akşam… 

  

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  Ben bir şey söyleyebilir miyim. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Konuyu kapatalım… 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  Çok kısa söyleyeceğim. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Peki Gülcan Hanım.  

 



MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  Şimdi şöyle arkadaşlar bakın 

pandemi koşullarına rağmen bizim kısaltarak da olsa okumakla bitiremediğimiz faaliyeti 

kutlamaktan başka bir şey ben başka bir şey bilmiyorum. 

( Alkış) 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Neyse oyladık zaten. Teşekkür ediyorum, 

çok sağolun Gülcan Hanım. Zaten 6 Nisan’ da toplanmayı düşünüyoruz. Ben açıkçası artık 

kapatalım diyorum. Hepimiz yorulduk. Pandemi şartlarında daha fazla riske etmeyelim. Sevgili 

daire müdürlerim burada, arkadaşlarım, çalışma arkadaşlarım burada. Bir sonraki toplantıyı 6 

Nisan 2021 Salı Saat: 18:00’ de yapmayı uygun görüyoruz. Uygun mudur arkadaşlar. Peki. 

Oturumu kapatmayı oylarınıza sunuyorum. Oturumu kapatmayı kabul edenler? Etmeyenler. 

Kabul edilmiştir. 

 

 

Oturumu kapatıyorum. 01.04.2021 

 

 

 

BELEDİYE BAŞKANI            KATİP                      KATİP 

  Murat GERENLİ   Fikri ŞENTÜRK                Halime Gülcan AYIŞIĞI 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

Karar Tarihi 

06.04.2021 

Karar No. 

2021 

Kararın  

Konusu 

 

 

Meclis Tutanağı. 

 

 

Belediye Başkanı Murat GERENLİ, Aza Aytül ÇİLOĞLU, Leyla 

GÜNCER, Mustafa Kemal ÖZBEK, İsmail YURDATAPAN, Fikri 

ŞENTÜRK, Günsel SOLAK, Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, 

Görkem ŞİŞKO, Halime Gülcan AYIŞIĞI, Tamer ERMUT, Talat AYDIN, 

Burcu SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR, Darcan YILMAZOĞLU, Ali 

AYDEMİR, Gökdeniz SEZER, Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, 

Aysun DEDEOĞLU, Metin ÖZKAN, Ertan BAYER, Tunay KANTÜRER, 

Metin KÜÇÜK, Sedat DEMİR, Ömer AYDIN 

 

BELEDİYE MECLİSİNİN  2021 DÖNEMİ NİSAN AYI TOPLANTISI 

İKİNCİ BİRLEŞİM BİRİNCİ OTURUMUNA AİT MECLİS TUTANAĞIDIR. 

 

Lüleburgaz Belediye Meclisi 5393 Sayılı Yasanın 20. maddesine istinaden Nisan 2021 

ayı mutad toplantılarının ikincisi için, 06.04.2021 Salı günü, saat: 18.00’de, aşağıda gündemde 

yazılı konuları görüşmek üzere, Lüleburgaz Yıldızları Kadın Akademisi Büyük Salonunda 

toplandı. 

  

Toplantıya aza’dan Deniz ŞAHİN, İlhami Zafer GİRGİN, Mine DİBEK, Arda ÖZKAN, 

ve Zeynep GÜNDÜZ’ ün mazeretine binaen, iştirak etmedikleri görüldü. 

 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ekseriyetimiz vardır. Oturumu açıyorum. 

 

 

 Gündemin ikinci maddesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 15.03.2021 tarih 9141 

sayılı İmar Planı Talebi (Türkgeldi 17 ada 12 ve 66 Parseller) konulu yazısının komisyon 

raporunun görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.  

 

MECLİS KATİBİ  FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

İMAR KOMİSYON RAPORU 

 

 01/04/2021 tarihli meclis toplantısında müzekkeresi okunarak, komisyonumuza havale 

edilen evraklar hakkında, komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır. Meclise arz olunur.  

 

2021 YILI NİSAN AYI MECLİS DÖNEMİ 1 NUMARALI EVRAK 

 

28.08.2019 tarihli dilekçe ile İlyas ASLAN ve Turgay YÜCEL adına vekaleten Nejat 

ÜNALDI tarafından Belediyemize yapılan müracaatta; İlçemiz, Durak Mahallesi sınırlarımız 

içerisinde, Türkgeldi Çiftliği, Çorak Mevkiinde yer alan tarla vasıflı 21.735,00 m2 alanlı, 17 

T.C. 

LÜLEBURGAZ BELEDİYESİ 

Meclis Tutanağı 

Belediye Meclisini 

Teşkil Eden Zevat 



ada 12 parsel numaralı taşınmaz ile 23.604,00 m2 alanlı, 17 ada 66 parsel numaralı taşınmazlar 

üzerinde, özel yaşlı bakım köyü yapmak maksadıyla Özel Sosyal Tesis Alanı Amaçlı 1/5000 

ölçekli Nazım İmar Planı ile 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı yapılmak istenildiği 

belirtilmiş olup konu Belediye Meclisince görüşülerek 01.10.2019 tarih ve 2019/135 sayılı 

karar alınmıştır. Söz konusu kararda yapılmak istenen özel yaşlı bakım köyüne (özel sosyal 

tesis alanı) ait mimari avan projenin getirildikten sonra talebin yeniden değerlendirilmesine 

ilişkin karar alınmıştır. Alınan karara istinaden, 26.02.2021 tarih ve 7641 kayıt nolu dilekçe ile 

taşınmaz malikleri İlyas ASLAN ve Turgay YÜCEL tarafından 17 ada 12 ve 66 nolu parseller 

üzerinde yapılmak istenen özel yaşlı bakım köyüne (özel sosyal tesis alanı) ait avan proje 

Belediyemize sunulmuş olup 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama 

İmar Planı yapım talebi teklifinin değerlendirilmesini talep etmişlerdir. 

Evrak 01/04/2021 tarihli Meclis oturumunda görüşülerek, İmar Komisyonuna havale 

edilmiştir. Paftasında ve yerinde yapılan incelemede; 17 ada 12 ve 66 nolu parsellerin, kamu 

kurum ve kuruluşlardan uygun görüş alınarak “Özel Sosyal Tesis Alanı (özel yaşlı bakım 

köyü)” amaçlı 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı ile 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planının 

hazırlanmasının prensipte uygun olacağı kanaatine varılmıştır. 

İmar Komisyonu: Tunay KANTÜRER, Fikri ŞENTÜRK, Kemal PEKTAŞ, Tamer 

ERMUT, Sedat DEMİR 

   

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İmar Komisyonuna havale edilen İmar ve 

Şehircilik Müdürlüğü’ nün 15.03.2021 tarih 9141 sayılı İmar Planı Talebi (Türkgeldi 17 ada 12 

ve 66 Parseller) konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte 

söz almak isteyen var mı? Olmadığına göre komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür 

ederim. 

 

Gündemin dördüncü maddesi, İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 16.03.2021 tarih 

10183 sayılı Plan Notu Güncellemesi konulu yazısının komisyon raporunun görüşülmesi. 

Tunay Bey. 

AZADAN TUNAY KANTÜRER: Bu konuda biraz daha çalışma ihtiyacı hissettik 

arkadaşlarla 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Peki çalışmalarınız devam edecek. 

 

AZADAN TUNAY KANTÜRER: Sonraki meclise hazır olacak. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bir dahaki mecliste görüşeceğiz. Peki 

Tunay Bey. 

Gündemin dördüncü maddesi, İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 19.03.2021 tarih 

10858 sayılı İmar Plan Değişikliği (355 ada 78 parsel) konulu yazısının komisyon raporunun 

görüşülmesi. Buyrun Halime Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ  HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

İMAR KOMİSYON RAPORU 

 



 01/04/2021 tarihli meclis toplantısında müzekkeresi okunarak, komisyonumuza havale 

edilen evraklar hakkında, komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır. Meclise arz olunur.  

 

2021 YILI NİSAN AYI MECLİS DÖNEMİ 3 NUMARALI EVRAK 

 

18.03.2021 tarihli dilekçe ile, Beldiyemize müracaat eden Danone Tikveşli Gıda İçecek 

Sanayi ve Ticaret A.Ş. İlçemiz Özerler ( Cumhuriyet) Mahallesi sınırları içinde bulunan 

55.304,00m2 alanlı 355 ada 78 parselde ‘’ Kojenerasyon’ imalatına ilişkin hazırlanan plan 

tadilatı teklifinin değerlendirilmesini istemiştir. 

Evraj 01.01.2021 tarihli Meclis oturumunda görüşülerek İmar Komisyonuna havale 

edilmiştir. Paftasında ve yerinde yapılan incelemede söz konusu ‘Kojenerasyon’ Tesisinin 

mevzi imar planına işlenerek 1/100 Ölçekli Mevzi Uygulama İmar Planı ile 1/5000 Ölçekli 

Mevzi Nazım İmar Planına ilişkin 3194 sayılı Şmar Kanunun8/b maddesi uyarınca plan 

tadilatının yapılmasının uygun olacağı kanaatine varılmıştır. 

İmar Komisyonu: Tunay KANTÜRER, Fikri ŞENTÜRK, Kemal PEKTAŞ, Tamer 

ERMUT, Sedat DEMİR 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İmar Komisyonuna havale edilen İmar ve 

Şehircilik Müdürlüğü’ nün 19.03.2021 tarih 10858 sayılı İmar Plan Değişikliği (355 ada 78 

parsel) konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak 

isteyen var mı? Olmadığına göre komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.  

 

Gündemin beşinci maddesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 22.03.2021 tarih 11129 

sayılı Otopark Alanı Kullanımı (268 Ada 1 Parsel) konulu yazısının komisyon raporunun 

görüşülmesi.  Buyurun Fikri Bey  

 

MECLİS KATİBİ  FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

İMAR KOMİSYON RAPORU 

 

 01/04/2021 tarihli meclis toplantısında müzekkeresi okunarak, komisyonumuza havale 

edilen evraklar hakkında, komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır. Meclise arz olunur.  

 

2021 YILI NİSAN AYI MECLİS DÖNEMİ 4 NUMARALI EVRAK 

İlçemiz Kocasinan Mahallesinde bulunan, Belediyemiz mülkiyetindeki, 268 ada, 1 

parsel numaralı taşınmazı da kapsayan bölgede 01.06.2016 tarih ve 2016/62 sayılı Meclis 

Kararı gereği "Koruma Amaçlı İmar Planı Tadilatı" onaylanmış olup, söz konusu parsel "Kültür 

Tesis Alanı" olarak ayrılmıştır. Ancak kent trafiğinde yaşanan sorunların ana kaynağı olan kent 

merkezindeki otopark yetersizliği sebebiyle söz konusu alanın "Geçici Otopark Alanı" olarak 



kullanımına ihtiyaç duyulduğundan adı geçen taşınmaza Belediyemizce ‘ Geçici Otopark’ 

yapılmak istenmektedir. 

Evrak 01.04.2021 tarihli Meclis oturumunda görüşülerek, İmar Komisyonuna havale 

edilmiştir. Paftasında ve yerinde yapılan incelemede söz konusu 268 ada 1 nolu parselin kent 

tarfiğinde yaşanan sorunların ana kaynağı olan kent merkezindeki otopark yetersizliği sebebiyle 

‘ Geçiçi Otopark Alanı’ olarak kullanılmasının uygun olacağı kanaatine varılmıştır. 

 

İmar Komisyonu: Tunay KANTÜRER, Fikri ŞENTÜRK, Kemal PEKTAŞ, Tamer 

ERMUT, Sedat DEMİR 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İmar Komisyonuna havale edilen İmar ve 

Şehircilik Müdürlüğü’ nün 22.03.2021 tarih 11129 sayılı Otopark Alanı Kullanımı (268 Ada 1 

Parsel) konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz 

almak isteyen var mı? Olmadığına göre komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür 

ederim. 

 

Gündemin altıncı maddesi Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü’ nün 15.03.2021 tarih 9852 

sayılı Yeni Durak Kurma Talebi konulu yazısının komisyon raporunun görüşülmesi.  Buyurun 

Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ  HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

TRAFİK KOMİSYONU, İMAR KOMİSYONU RAPORU 

 

 2020 yılı Nisan Ayı 1. Meclis Toplantısında Komisyonumuza Havale Edilen Ruhsat ve 

Denetim Müdürlüğünün 15/03/2021 tarih ve 9852 sayılı yazısı ile ilgili komisyonumuz 

çalışmalarını tamamlamıştır. 

 

 İlgi sayılı dilekçe ile Belediyemize müracaat eden Lüleburgaz Şoförler ve Otomobilciler 

Esnaf Odası Başkanı Kenan KOÇ, 05/01/2021 tarih ve 2021/001 sayılı dilekçelerinde 

Burgazkent TOKİ Taksi Durağında faaliyet gösteren Mehmet ÖVDÜR' ün araç plakasını 39 T 

1028 iken sehven 39 T 1128 yazdıklarını ve sehven yazdıkları plakadan dolayı 04.02.2021 tarih 

ve 2021/19 karar nolu meclis kararını uygulayamadıklarını belirterek söz konusu meclis 

kararının iptal edilmesini ve odaları üyelerinden Altıyol Taksi Durağında 39 T 1033 plakalı araç 

ile faaliyet gösteren Niyazi GERGİN'in, Burgazkent TOKİ Taksi Durağında 39 T 1210 plakalı 

araç ile faaliyet gösteren Çağdaş YAVUZCAN' ın, Burgazkent TOKİ Taksi Durağında 39 T 

1028 plakalı araç ile faaliyet gösteren Mehmet ÖVDÜR' ün, İlçemiz Zafer Mahallesi Rumeli 

Caddesi Yeni Hükümet Konağı önünde uygun görülen bir yerde 5393 sayılı Belediye Kanunun 



15/p maddesi ve Ticari Taksi Yönetmeliğinin 8. maddesi kapsamında yeni durak 

oluşturulmasını talep etmektedir. 

 Yapılan incelemede Burgazkent TOKİ Taksi Durağında faaliyet gösteren Mehmet 

ÖVDÜR' ün araç plakasını 39 T 1028 iken sehven 39 T 1128 yazdıklarından dolayı 04.02.2021 

tarih ve 2021/19 karar nolu meclis kararının iptal edilmesine, mevcut durumda Altıyol Taksi 

Durağı’nın bulunduğu alanda şehiriçi minibüslerinin 5 numaralı hattının bu alana hizmet 

vermede yeterli olduğu, Burgazkent TOKİ Taksi Durağı’nın bulunduğu alanda şehiriçi 

minibüslerinin 8 numaralı hattının bu alana hizmet vermede yeterli olduğu, Altıyol Taksi 

Durağında 4 ticari taksinin çalışmaya devam ettiği, Burgazkent  TOKİ Taksi Durağında 4 ticari 

taksinin çalışmaya devam ettiği, arz talep dengesi çerçevesinde, vatandaşların ve taksici 

esnafının beklentilerinin karşılanması göz önünde bulundurularak, mevcut durumda faaliyet 

gösteren Altıyol Taksi Durağında 39 T 1033 plakalı araç ile faaliyet gösteren Niyazi 

GERGİN'in, Burgazkent TOKİ Taksi Durağında 39 T 1210 plakalı araç ile faaliyet gösteren 

Çağdaş YAVUZCAN' ın, Burgazkent TOKİ Taksi Durağında 39 T 1028 plakalı araç ile faaliyet 

gösteren Mehmet ÖVDÜR' ün mevcut durak haklarından noter onaylı feragatname getirerek, 

İlçemiz Zafer Mahallesi Rumeli Caddesi Yeni Hükümet Konağı karşısında Belediyemizce 

uygun görülecek alana yeni kurulacak Taksi Durağına ait Durak Karar Defteri oluşturmaları, 

Çalışma İzin Belgelerini yenilemeleri, 4x3 m2 ebatında durak kabinlerini kendileri koymaları 

ve İmar Planında Belediye Hizmet Alanı olarak görülen parselde idarenin herhangi bir proje 

geliştirmesi durumunda (Belediye Hizmet Binası vb.) Belediyece uygun görülecek yere 

taşınmaları şartı ile faaliyet göstermelerinin, 5393 sayılı Belediye Kanunu‘nun 15. Maddesnin 

(p) Fıkrası ve Lüleburgaz Belediyesi Ticari Taksi Yönetmeliği’nin 5 inci, 6 ıncı, 10 uncu ve 12 

nci maddeleri hükümlerince uygun olacağı kanaatine katılanların oy birliği ile varılmıştır. 

   Meclise arz olunur. 
Trafik Komisyonu:  .Gökdeniz SEZER, Burcu SABANCILAR, Metin KÜÇÜK, Darcan 

YILMAZOĞLU, Ömer AYDIN 

 

İmar Komisyonu: Tunay KANTÜRER, Fikri ŞENTÜRK, Kemal PEKTAŞ, Tamer 

ERMUT, Sedat DEMİR 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Trafik Komisyonu ve İmar 

Komisyonlarına havale edilen Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü’ nün 15.03.2021 tarih 9852 sayılı 

Yeni Durak Kurma Talebi konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte 

veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına göre komisyon raporunu oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul 

edilmiştir. Teşekkür ederim. 

 

Gündemin yedinci maddesi Tesisler Müdürlüğü’ nün 19.03.2021 tarih 10729 sayılı 

Lüleburgaz Belediyesi İktisadi ve Sosyal Tesisler Bütçe İçi İşletmesi Ücret Tarifesi 

Belirlenmesi konulu yazısının komisyon raporunun görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.  

  

 

 

 



 

 

 

MECLİS KATİBİ  FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

“PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU” KOMİSYON RAPORUDUR 

 

Lüleburgaz Belediye Meclisinin  01/04/2021 tarihli toplantısında Plan ve Bütçe 

Komisyonuna havale edilen Tesisler Müdürlüğünün 19/03/2021 tarih ve 10729 sayılı 

“Lüleburgaz Belediyesi İktisadi ve Sosyal Tesisler Bütçe İçi İşletmesi Ücret Tarifesi 

Belirlenmesi” konulu yazısı komisyonumuzun 05/04/2021 tarihinde gerçekleştirdiği toplantıda 

incelenmiştir.  “Lüleburgaz Belediyesi İktisadi ve Sosyal Tesisler Bütçe İçi İşletmesi Ücret 

Tarifesi ”aşağıdaki haliyle komisyonumuz tarafından toplantıya katılanların oybirliğiyle uygun 

görülmüştür. 

2021 YILI LÜLEBURGAZ BELEDİYESİ İKTİSADİ VE SOSYAL TESİSLER 

BÜTÇE İÇİ İŞLETMESİ ÜCRET TARİFESİ  

HİZMETİN ADI 
ÜCRE

T 
KDV 

KAFETERYA MENÜ ÜCRET TARİFESİ 

Şişe Su (500 ml) ₺1,50 

KDV 

DAHİL 

Çay/Oralet ₺2,00 

KDV 

DAHİL 

Çay (Duble) ₺4,00 

KDV 

DAHİL 

Bitki Çayı ₺4,00 

KDV 

DAHİL 

Nescafe ₺5,00 

KDV 

DAHİL 

Türk Kahvesi ₺6,00 

KDV 

DAHİL 

Sıcak Çikolata ₺7,00 

KDV 

DAHİL 

Salep ₺7,00 

KDV 

DAHİL 

Espresso ₺5,00 

KDV 

DAHİL 

Cappuccino ₺7,00 

KDV 

DAHİL 

Latte ₺7,00 

KDV 

DAHİL 

Ice Latte ₺8,00 

KDV 

DAHİL 



Americano ₺7,00 

KDV 

DAHİL 

Soğuk Meşrubat  ₺6,00 

KDV 

DAHİL 

Meyve Suyu Kutu (200 ml) ₺2,50 

KDV 

DAHİL 

Ayran ₺2,50 

KDV 

DAHİL 

Limonata ₺6,00 

KDV 

DAHİL 

Karadut ₺6,00 

KDV 

DAHİL 

Süt (200 ml) ₺3,00 

KDV 

DAHİL 

Meyveli Soda ₺4,00 

KDV 

DAHİL 

Sade Soda ₺3,00 

KDV 

DAHİL 

Kaşarlı Tost (Çift Kaşarlı) ₺7,50 

KDV 

DAHİL 

Karışık Tost ₺7,50 

KDV 

DAHİL 

Kumru Tost ₺10,00 

KDV 

DAHİL 

Ayvalık Tostu ₺10,00 

KDV 

DAHİL 

Bazlama Karışık Tost ₺12,00 

KDV 

DAHİL 

Kavurmalı Kaşarlı Tost ₺15,00 

KDV 

DAHİL 

Soğuk Sandviç Kaşarlı Salamlı Labneli 
₺7,50 

KDV 

DAHİL 

Soğuk Sandviç Rus Salatalı 
₺7,50 

KDV 

DAHİL 

Soğuk Sandviç Üç Peynirli (Kaşar-Labne-Cheddar) 
₺7,50 

KDV 

DAHİL 

Hamburger ₺10,00 

KDV 

DAHİL 

Mozaik Pasta ₺12,00 

KDV 

DAHİL 

Cheesecake Çeşitleri ₺12,00 

KDV 

DAHİL 

Dondurma %20 

KDV 

DAHİL 

*2464 sayılı Belediye Gelirleri Kanununun 97. maddesinde "Belediyeler bu kanunda harç 

veya katılma payı konusu yapılmayan ve ilgililerin isteğine bağlı olarak ifa edecekleri her 

türlü hizmet için belediye meclislerince düzenlenecek tarifelere göre ücret almaya 

yetkilidir." hükmünden hareketle Tesisler Müdürlüğünün "kafeterya menü ücret tarifesinde" 



belirtilen dondurma grubu ürünlerin satış fiyatı KDV dahil alış tutarı üzerinden %20 kar 

marjı ile belirlenmiştir. 

KAFETERYA KİRALAMA ÜCRET TARİFESİ 

Doğum Günü, Toplantı vs. Organizasyonlar İçin (Maksimum 50 

kişilik) 

(Organizasyon Süresi 3 Saati Geçmemek Şartıyla) 

₺250,00 
KDV 

DAHİL 

 

 Meclise arz olunur.05/04/2021 

 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU:  Ahmet Eren GÜRTEKİN, Oğuz Kaan KOZAR, Ayfer 

KÜÇÜKHAN, Mine DİBEK, Ömer AYDIN 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna havale 

edilen Tesisler Müdürlüğü’ nün 19.03.2021 tarih 10729 sayılı Lüleburgaz Belediyesi İktisadi 

ve Sosyal Tesisler Bütçe İçi İşletmesi Ücret Tarifesi Belirlenmesi konulu yazısının komisyon 

raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına göre 

komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe 

mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

Gündemin sekizinci maddesi Tesisler Müdürlüğü’ nün 26.03.2021 tarih 11544 sayılı 

Katlı Otopark İşletmesi Ücret Tarifesi konulu yazısının komisyon raporunun görüşülmesi. 

Buyurun Halime Gülcan Hanım. 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

“PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU” KOMİSYON RAPORUDUR 

 

Lüleburgaz Belediye Meclisinin  01/04/2021 tarihli toplantısında Plan ve Bütçe 

Komisyonuna havale edilen Tesisler Müdürlüğünün 26/03/2021 tarih ve 11544 sayılı “Katlı 

Otopark İşletmesi Ücret Tarifesi” konulu yazısı komisyonumuzun 05/04/2021 tarihinde 

gerçekleştirdiği toplantıda incelenmiştir.  Belediyemize ait Katlı Otopark İşletmesi ücret 

tarifesinin motosiklet grubu taşıtlar için aşağıdaki haliyle uygulanması komisyonumuz 

tarafından toplantıya katılanların oybirliğiyle uygun görülmüştür.  

 

MOTOSİKLET GRUBU TAŞITLAR İÇİN OTOPARK 

GİRİŞ ÜCRETLERİ 
    

10 dakika Ücretsiz   

2 saat ₺1,50 KDV DAHİL 

3 saat ₺2,50 KDV DAHİL 

4 saat ₺3,00 KDV DAHİL 

6 saat ₺3,50 KDV DAHİL 

12 saat ₺4,00 KDV DAHİL 

12 saat üzeri ₺4,50 KDV DAHİL 

19.00-07.00 saatleri arası ₺3,50 KDV DAHİL 

 

Meclise arz olunur.05/04/2021 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU:  Ahmet Eren GÜRTEKİN, Oğuz Kaan KOZAR, Ayfer 

KÜÇÜKHAN, Mine DİBEK, Ömer AYDIN 

 



BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna havale 

edilen Tesisler Müdürlüğü’ nün 26.03.2021 tarih 11544 sayılı Katlı Otopark İşletmesi Ücret 

Tarifesi konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz 

almak isteyen var mı? Olmadığına göre komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür 

ederim. 

 

Gündemin dokuzuncu maddesi Tesisler Müdürlüğü’ nün 31.03.2021 tarih 12335 sayılı 

Ödenek Aktarması konulu yazısının komisyon raporunun görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.  

 

“PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU” KOMİSYON RAPORUDUR 

 

Lüleburgaz Belediye Meclisinin  01/04/2021 tarihli toplantısında Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havale edilen Tesisler Müdürlüğünün 31/03/2021 tarih ve 12335 sayılı “Ödenek Aktarması” 

konulu yazısı komisyonumuzun 05/04/2021 tarihinde gerçekleştirdiği toplantıda 

incelenmiştir.  Yapılan inceleme sonucunda aşağıda tablo halinde verilen bütçe aktarmalarının 

yapılması komisyonumuz tarafından toplantıya katılanların oybirliğiyle uygun görülmüştür.  

 

 

 

Ödenek Aktaran 

Müdürlük   

Fonksiyonel Kod Ödenek 

Aktarılan 

Müdürlük 

Fonksiyonel Kod Aktarılan 

Miktar 

Tesisler 

Müdürlüğü 

01.09.09-

03.02.01.05 Baskı 

ve Cilt Giderleri 

Tesisler 

Müdürlüğü 

04.09.09-

03.02.01.05 

Baskı ve Cilt 

Giderleri 

35.000,00TL 

Tesisler 

Müdürlüğü 

01.09.09-

03.02.02.02 

Temizlik 

Malzemesi 

Alımları 

Tesisler 

Müdürlüğü 

04.09.09-

03.02.02.02 

Temizlik 

Malzemesi 

Alımları  

10.000,00TL 

Tesisler 

Müdürlüğü 

01.09.09-

03.02.05.02 Spor 

Malzemeleri 

Alımları 

Tesisler 

Müdürlüğü 

04.09.09-

03.02.05.02 Spor 

Malzemeleri 

Alımları 

40.000,00TL 

Tesisler 

Müdürlüğü 

01.09.09-

03.02.06.02 Tıbbi 

Malzeme ve İlaç 

Alımları 

Tesisler 

Müdürlüğü 

04.09.09-

03.02.06.02 

Tıbbi Malzeme 

ve İlaç Alımları 

10.000,00TL 

Tesisler 

Müdürlüğü 

01.09.09-

03.05.01.04 

Müteahhitlik 

Hizmetleri 

Tesisler 

Müdürlüğü 

04.09.09-

03.05.01.04 

Müteahhitlik 

Hizmetleri 

500.000,00TL 

 

 

 

 

Tesisler 

Müdürlüğü 

01.09.09-

03.08.03.01 

Sosyal Tesis 

Bakım ve 

Onarımı Giderleri 

Tesisler 

Müdürlüğü 

04.09.09-

03.08.03.01 

Sosyal Tesis 

Bakım ve 

50.000,00TL 



Onarımı 

Giderleri 

Destek Hizmetleri 

Müdürlüğü 

01.09.09-

03.02.03.01 

Yakacak Alımları 

Tesisler 

Müdürlüğü 

04.09.09-

03.02.03.01 

Yakacak 

Alımları 

200.000,00TL 

Destek Hizmetleri 

Müdürlüğü 

01.09.09-

03.02.03.03 

Elektrik Alımları 

Tesisler 

Müdürlüğü 

04.09.09-

03.02.03.03 

Elektrik Alımları 

350.000,00TL 

 Meclise arz olunur.05/04/2021 

 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU:  Ahmet Eren GÜRTEKİN, Oğuz Kaan KOZAR, Ayfer 

KÜÇÜKHAN, Mine DİBEK, Ömer AYDIN 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna havale 

edilen Tesisler Müdürlüğü’ nün 31.03.2021 tarih 12335 sayılı Ödenek Aktarması konulu 

yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var 

mı? Olmadığına göre komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul 

etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir.  

Gündemimizdeki maddeler burada sona eriyor arkadaşlar. Bir sonraki toplantımız Ramazan 

ayına denk geliyor. 3 Mayıs 2021 Pazartesi olacak gibi gözüküyor. Eğer gündüz toplanmamız 

gerekecek gibi eğer uygun ise saat 14:00 ‘ de 3 Mayıs 2021 de uygun mudur arkadaşlar? Peki. 

Toplantıyı kapatmayı oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Kabul edilmiştir. 

 

Oturumu kapatıyorum.06.04.2021 

 

 

 

 

 

 

BELEDİYE BAŞKANI            KATİP                      KATİP 

  Murat GERENLİ   Fikri ŞENTÜRK                Halime Gülcan AYIŞIĞI 
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